

İstanbul, 26.Aralık.2018

Sirküler Tarihi : 26.12.2018
Sirküler No : 2018 / 106
Konu : Kdv Oranlarında Değişiklik Yapıldı. E-Gazete, E Kitap, E-Dergi Satışları İçin Kdv Oranı 01.01.2019'dan İtibaren %18 Olarak Uygulanacak. 01.01.2019'dan İtibaren İnternet Ortamında Verilen Reklam Hizmetlerinden Vergi Kesintisi Yapılacaktır.

19 Aralık 2018 tarihli Resmi Gazete’de yayımlanan **475 sayılı** Cumhurbaşkanlığı Kararı ile 1 Ocak 2019 tarihinden itibaren geçerli olmak üzere; gazete ve dergilerin elektronik ortamda satışı ile elektronik kitap (e-kitap) ve benzeri yayınların elektronik ortamda satışında KDV oranı %18 olarak belirlenmiştir. Karar 01/Ocak/2019 tarihinde yürürlüğe girecektir.

1) Katma Değer Vergisi Kanunu’na ekli (I) sayılı listenin 8. sırasındaki gazete ve dergilerin elektronik ortamda satışında KDV %1 oranının da uygulanmaktadır.

Yapılan değişik ile;

475 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı ile gazete ve dergilerin elektronik ortamda satışlarının da 01/01/2019 Tarihinden itibaren KDV oranı %18 olarak uygulanacaktır.

2) Katma Değer Vergisi Kanunu’na ekli (II) sayılı listenin “B) Diğer mal ve hizmetler” başlıklı bölümünün 14. sırasındaki elektronik kitap (e-kitap) ve benzeri yayınların elektronik ortamda satışında KDV %8 oranının da uygulanmaktadır

Yapılan değişik ile;

475 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı ile elektronik kitap (e-kitap) ve benzeri yayınların elektronik ortamda satışlarının da 01.01.2019 Tarihinden itibaren KDV oranı %18 olarak uygulanacaktır.

01.01.2019’DAN İTİBAREN İNTERNET ORTAMINDA VERİLEN REKLAM HİZMETLERİNDEN VERGİ KESİNTİSİ YAPILACAKTIR.

19 Aralık 2018 tarihli ve 30630 sayılı Resmi Gazete’de **476 Sayılı** Cumhurbaşkanlığı Kararı yayımlanmıştır.

Karar ile internet ortamında verilen reklam hizmetleri vergi kesintisi kapsamına alınmış olup bu hizmetlere ilişkin olarak hizmeti verenlere veya internet ortamında reklam hizmeti verilmesine aracılık edenlere yapılan ödemelerden, ödeme yapılan kişilerin mükellef olup olmamasına bakılmaksızın **01.01.2019** tarihinden itibaren vergi kesintisi yapılacaktır.

Karar ile söz konusu tevkifatın oranı;

GVK 94. madde ve KVK 30. madde kapsamında yapılan ödemeler için **%15**,

KVK 15. madde kapsamında yapılan ödemeler için ise **%0** olarak belirlenmiştir.

Buna göre;

01.01.2019 tarihinden itibaren, internet ortamında verilen reklam hizmetlerine ilişkin olarak, bu hizmeti verenlere veya internet ortamında reklam hizmeti verilmesine aracılık edenlere;

- Mükellef olup olmamasına bakılmaksızın **gerçek kişilere** yapılacak ödemelerden **%15** oranında stopaj yapılacaktır.
- **Dar mükellef kurumlara** yapılacak ödemelerden **%15**, oranında stopaj yapılacaktır.
- Türkiye’de **kurumlar vergisi mükellefiyeti bulunan kurumlara** yapılacak ödemelerden **%0** oranında stopaj yapılacaktır.

Bilgilerinizi rica ederiz,

SAYGILARIMIZLA,

Anıl Yeminli Mali Müşavirlik ve Bağımsız Denetim A.Ş.

Kaynak: İSMMMO